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HIRDETMÉNY
Szarvas Város területén az ebek veszettség elleni kötelezõ oltása

az alábbi helyeken és idõpontokban lesz megtartva!

Orosházi úti iskola 2002. június 17. 6-7 óráig Dr. Kasnyik
Bednár kocsma 2002. június 17. 6-7 óráig Dr. Zima
Bednár kocsma 2002. június 17. 17-18 óráig Dr. Zima
Siratói iskola 2002. június 17. 17-18 óráig Dr. Kasnyik
Rózsás központ 2002. június 17. 18-19 óráig Dr. Zima
Pljesovszki tanya 2002. június 18. 6-7 óráig Dr. Kasnyik
Autós csárda 2002. június 18. 6-7 óráig Dr. Hajzer
Szappanos iskola 2002. június 18. 9-10 óráig Dr. Kasnyik
Csipkársori major 2002. június 18. 8-9 óráig Dr. Hajzer
Káka központ 2002. június 18. 10-11 óráig Dr. Kasnyik
Hosszúsor (Magyar tanya) 2002. június 18. 10-11 óráig Dr. Hajzer
Béke-Ady u. sarok (Klenk) 2002. június 18. 16-18 óráig Dr. Hajzer
Sörgyár (HTO kút) 2002. június 19. 6-8 óráig Dr. Hajzer
Szociális Otthon 2002. június 19. 6-8 óráig Dr. Kasnyik
Élmunkás tér 2002. június 19. 16-18 óráig Dr. Hajzer
Gárdonyi-Dr. Melich u. sarok 2002. június 19. 17-18 óráig Dr. Kasnyik
Vasút-Zalka u. sarok 2002. június 20. 6-8 óráig Dr. Hajzer
Gárdonyi-Dr. Melich u. sarok 2002. június 20. 6-7 óráig Dr. Kasnyik
Babinszki tanya (buszmegálló) 2002. június 20. 9-10 óráig Dr. Hajzer
Ady út (volt Méntelep) 2002. június 20. 16-18 óráig Dr. Hajzer
Jókai-Széchenyi sarok 2002. június 20. 17-19 óráig Dr. Kasnyik
Hunyadi u. (volt Tüzép) 2002. június 21. 6-7 óráig Dr. Hajzer
Községi tanya 2002. június 21. 6-7 óráig Dr. Zima
Elõre pálya 2002. június 21. 16-18 óráig Dr. Hajzer
Szociális otthon 2002. június 22. 6-8 óráig Dr. Kasnyik
Sörgyár (HTO kút) 2002. június 22. 6-8 óráig Dr. Hajzer

Pótlás:
Hunyadi u. (volt Tüzép) 2002. június 29. 6-9 óráig Dr. Csanádi

Az oltásra minden 3 hónaposnál idõsebb ebet fel kell vezetni!

Az oltás díja: 800,- Ft/db, amit az önkormányzat a helyszínen beszed.
Ha valaki e fenti helyeken nem akarja kutyáját beoltani, az illetékes állatorvossal megbeszélés
 alapján, lakásán is elvégeztetheti az oltást.
A féregtelenítést az oltás helyén külön kell kérni.
Aki a kutyáját nem oltatja be, szabálysértési eljárás indul a tulajdonos ellen.
Az ebek oltási könyvét kérjük elhozni.

Szarvas, 2002. május 23.

Mihaleczné Kovács Mária sk.       Dr. Hajzer Lajos sk.
jegyzõ        körzeti állatorvos

PÁLYÁZATI FELHÍVÁS
Szarvas Város Önkormányzatának Képviselõ-testüle-

te a civil szervezetek támogatására az önkormányzat
2002. évi költségvetésében 500.000,-Ft pályázati
összeget hagyott jóvá.

Pályázhatnak mindazok a városban mûködõ civil
szervezetek, amelyek hivatalos nyilvántartásba véte-
lüket igazolni tudják.

Pályázati célok:
- karitatív tevékenység,
- szociális munka,
- kulturális, közmûvelõdési programok szervezése,
- polgári (lakossági) közösségek szervezése,

fenntartása, mûködtetése,
- szabadidõ programok szervezése.

A pályázat csak egy oldal terjedelemben adható be és tartal-
maznia kell:

- a pályázó adatait,
- a civil szervezet taglétszámát,
- a tagdíjbevétel összegét,
- a pályázati cél konkrét és világos megfogalmazását,
- a pályázatban foglalt célok megvalósításának

idejét, idõtartamát,
- a tényleges költségeket,
- a kért támogatás összegét,
- az elszámolásért felelõs adatait,
- az elszámolás és ellenõrzés módját.

A pályázat 2002. évben  e g y s z e r i.
A kért támogatás összeg az 50.000,-Ft-ot nem haladhatja

meg.
A támogatás mértékérõl az Ügyrendi-Jogi bizottság javaslata

alapján a Képviselõ-testület dönt.

A pályázat beküldési határideje: 2002. június 12.
Az elszámolás határideje: a felhasználást követõ 8 napon

belül.
A pályázatokkal kapcsolatban felvilágosítást a Polgármeste-

ri Hivatal Szervezési és Jogi Osztálya ad.

        Szarvas Város Önkormányzatának
   Képviselõ-testülete

Kedves Barátunk!
Az idén negyedik alkalommal

szervezzük meg 2002. augusz-
tus 12-18. között �Ijfúság és Eu-
rópai Unió� címmel hagyomá-
nyos nyári táborunkat Oroshá-
za-Gyopárosfürdõn. Az elmúlt
évekhez hasonlóan, elõadóként
várjuk a legjobb hazai integráci-
ós szakértõket, politikusokat,
diplomatákat, többek között
Kovács Lászlót, Inotai Andrást és
Jürgen Köppent, az EU budapes-
ti missziójának vezetõjét.

Az elõadásokat követõen
jogi, közgazdasági és politológi-
ai szekciókban bõvíthetitek is-
mereteiteket. Angol, francia, né-
met nyelven ismerkedhettek az
Unióban használatos terminoló-
giával. A szakmai rendezvénye-
ken kívül szállást, étkezést,
strandbelépõt biztosítunk. Es-
ténként szórakoztató programo-
kat szervezünk. A tábor költsé-
geihez 5000 Ft részvételi díjjal
kell hozzájárulnod.

Reméljük, sikerült felkelteni
érdeklõdésed. Szeretettel vá-
runk. Ha jönni szeretnél, 2002.
június 14-ig jelentkezz az alábbi
címeken: 5600 Békéscsaba, Irá-
nyi u. 4-6, telefax: 66/323-555,
e-mail: bekes@mszp.hu, illetve
Szarvas, Szabadság u. 36. tel.:
66/514-610.
   MSZP Szarvasi Szervezete

                        dr Vastagh Pál
  MSZP Békés megyei  elnöke

Ifjúság és
Európa

A hallgatók nem jöttek el
A Tessedik Sámuel Fõiskola Társadalmi Tanácsa az el-

múlt hét szerdáján tartotta soros ülését. A napirenden a
TSF hallgatóinak helyzete, a fõiskola kapcsolatrendszere,
valamint egy alapítvány létrehozásának szükségessége
szerepelt.

Az ülés levezetõ elnöke Domokos
László országgyûlési képviselõ, a tár-
sadalmi tanács elnöke volt. A fõisko-
la hallgatóinak helyzetérõl készült fel-
mérés kapcsán többen is véleményt
mondtak a tanács tagjai közül: Szabó
István, megyei FVM hivatalvezetõ el-
gondolkodtatónak nevezte, hogy a
felmérés szerint a hallgatók közül a
diploma megszerzése után igen ke-
vesen szeretnének a tanult szakmá-
jukban elhelyezkedni. Tirják László,
a Körös-Maros Nemzeti Park igazgató-
ja alapvetõ problémaként jelezte a
nyelvi képzés hiányosságait, hiszen ez
csökkenti a diplomások elhelyezke-
dési esélyeit. Mint mondotta, a Nem-
zeti Park is szembesült már ezzel a
problémával, elõfordult, hogy azért
nem tudták alkalmazni a munkára je-
lentkezõ fiatalokat, mert nem rendel-
keztek megfelelõ nyelvtudással. Dr.
Patay István, a fõiskola rektora sajná-
latát fejezte ki amiatt, hogy éppen
azok, akikrõl a dolog szól  nem kép-
viseltették magukat a tanács ülésén,
hiszen a hallgatói önkormányzat de-
legált tagjai a meghívás ellenére, is-
meretlen okból nem votlak jelen.

Az ülés második napirendi pontjá-
nak keretében a TSF hazai és nemzet-

közi kapcsolatrendszerérõl tárgyal-
tak a résztvevõk. Egyértettek abban,
hogy tovább kell erõsíteni a kapcsola-
tokat a határmenti megyékkel (pl. a
romániai Arad megyével), hiszen az
uniós csatlakozást követõen még fon-
tosabbá válnak majd a regionális
kapcsolatok. Ebben a kérdéskörben
hozzászólt az idõközben megérke-
zett Boros Imre is, aki az elõzõ kor-
mány idején a PHARE-ügyekért fele-
lõs tárca nélküli miniszter posztját töl-
tötte be. Rámutatott arra, hogy az el-
következõ években várhatóan egyre
több diák jön majd tanulni a
Tessedik Fõiskolára a szomszédos or-
szágokból. A társadalmi tanács részt-
vevõi döntöttek arról is, hogy ajánlják
a rektori tanácsnak egy fõiskolai ala-
pítvány létrehozását. Szeretnének
ezzel olyan kaput nyitni, melyen ke-
resztül a régió intézményei, gazdálko-
dó egységei támogathatnák a fõisko-
lát. Az ülést követõen a tanács tagjai
találkozhattak Békés és Jász-Nagykun
Szolnok megye közelmúltban megvá-
lasztott országgyûlési képviselõivel. A
képviselõket dr Patay István rektor
elõbb tájékoztatta az intézmény jelen-
legi helyzetérõl, majd fogadáson látta
õket vendégül                                 . L.J.

Kitekintõ...
... az országba

Az államfõ legyen a Sándor-palotában � Államfõi hivatal-
nak javasolja a 2,2 milliárd forintból felújított Sándor-palotát az a
háromtagú bizottság, amely Medgyessy Péter miniszterelnök felké-
résére alakította ki álláspontját e kérdésben. A szakértõi bizottság
tagjai: Glatz Ferenc történész, akadémikus, a Magyar Tudományos
Akadémia korábbi elnöke, Katona Tamás, az elsõ kerület volt pol-
gármestere és Ráday Mihály városvédõ, fõvárosi önkormányzati
képviselõ.

Kormányavató fesztivál � Medgyessy Péter kormányfõ Buda-
pesten, a városligetben rendezett fesztiválon kijelentette: kormánya
szavahihetõ; a kabinet ülésén történtek bizonyítják, hogy megcsi-
nálják, amit korábban vállaltak. Példaként említette az elsõ száz
nap intézkedései közül a júliusi 19 ezer forintos egyszeri juttatást
a nyugdíjasoknak, valamint a pedagógusok és az egészségügyben
dolgozók, illetve a teljes közalkalmazotti kör fizetésének emelését.
Ezzel összefüggésben megjegyezte, hogy az intézmények nem csak
feladatot, hanem pénzt is kapnak annak végrehajtásához.
Medgyessy Péter a rendezvényen megköszönte az embereknek a se-
gítséget és a biztatást, hangsúlyozva a párbeszéd fontosságát. A kor-
mányfõ a színpadon bemutatta az új kabinet tagjait, kiemelve, hogy
közülük hárman nõk, akik tudásuk, tisztességük és becsületük
alapján lettek miniszterek.

Politikai tisztogatást látnak � Deutsch Tamás tényszerûnek
nevezte a Fidesz konferenciáján, hogyha Magyarországon a politi-
kai baloldal kerül hatalomra, akkor politikai tisztogatás, bosszúhad-
járat és B-listázás következik. A Fidesz alelnöke pártja budapesti
rendezvényén a Medgyessy-kormány beiktatása óta eltelt néhány
nap leváltásait a leszámolásokról híres történelmi eseményhez,
Szent Bertalan éjszakájához hasonlította. Az újonnan kinevezettek
kapcsán azt mondta, hogy körükben határozatképes MSZMP KB
ülést lehetne tartani.

A miniszter a pedagógusnapon  � Egy kormány feladata,
hogy ne pusztán szavakban köszönje meg a pedagógusok áldoza-
tos munkáját, hanem teremtsen méltó feltételeket számukra hiva-
tásuk gyakorlásához � fogalmazott Magyar Bálint a pedagógusnap
alkalmából, közölve: a száznapos program egyik legfontosabb ré-
sze e feltételek biztosítása. Úgy értékelte, az 50. pedagógusnap kü-
lönleges alkalom, nemcsak a jubileumi évszám miatt, hanem azért
is, mert nem volt még olyan pedagógusnap, amikor ennyi minden
történt volna a tanárok, tanítók, illetve a gyermekek érdekében.

Jelentkezett a cserbenhagyó � Önként jelentkezett hétfõ haj-
nalban Budapesten a rendõrségen egy férfi, aki beismerte, hogy õ
ütött el három személyt vasárnap hajnalban a fõvárosban. A cser-
benhagyó gázoló vasárnap reggel négy óra után a Batthyány térnél,
a Bem rakparton a Margit híd irányából a Lánchíd felé tartva ütött
el három gyalogost fehér színû Opel típusú gépkocsijával. Két idõs
asszony a helyszínen életét vesztette, egy nõ pedig megsérült.

Visszavont vallomások � Sorra vonta vissza beismerõ vallo-
másait a Fõvárosi Bíróság tárgyalásán a fekete angyalként ismertté
vált egykori ápolónõ, Faludi Tímea, akit az ügyészség azzal vádol,
hogy 2000. május és 2001. február között 8 idõs súlyos betegnek
adott halálos injekciót a Nyírõ Gyula kórházban. Faludi Tímea a nyo-
mozás során végzett hazugságvizsgálat adatai szerint 30-50 kórhá-
zi halálesetben mûködhetett közre, rendõrségi vallomásaiban 20-
30 esetrõl tett említést, de az ügyészség csak 8 áldozatnál látta bi-
zonyíthatónak a történteket.

... a megyébe
Világörökségre pályáznak � Gyula város önkormányzata és

a Szigeterõd Közalapítvány megvalósíthatósági tanulmánytervet
nyújtott be a Gazdasági Minisztériumba, mellyel a volt Szigeterõdöt
(a gyulai várat és környékét) újjávarázsolva tíz-tizenöt éves idõtáv-
latban szeretnék a világörökség címet megszerezni.

Hetedik növénytermesztési napok � Hat esztendõ alatt a
szakma által legismertebb négy hazai kiállítás egyikévé vált a
Mezõhegyesi Állami Ménesbirtok Rt. által idén is megrendezett Al-
földi Növénytermesztési Napok. Idei megnyitójában Megyeri Zsolt
a Ménesbirtok vezérigazgatója kiemelte, a sikerhez hozzájárultak
a társrendezõk: a Békés Megyei Agrárkamara, a Békéscsabai Agroker
Rt. és az IKR Rt.

Tizennégy fecskelakás � Mezõberényben 14 garzonlakást
(ún. fecskelakást) és 10 költségalapú önkormányzati bérlakást ad-
tak át új bérlõiknek, mely ünnepi átadáson jelen volt Domokos
László, a megyei közgyûlés elnöke. A polgármester, Cservenák Pál
Miklós elmondta, a fecskelakásokra éppen 14 jelentkezõ volt, a
bérlakásokra többszörös volt a jelentkezés. Mezõberényben várha-
tóan még az idén átadnak további 33 önkormányzati bérlakást.

Karneváli hangulat � Az évad utolsó Csabai Páholy partiján
karneváli hangulat uralkodott, miután a Strauss: Cigánybáró bemu-
tatót követõen a Salsa Tropical Show karibi tánccsoportja szórakoz-
tatta a Jókai Színház Vigadó Galériájában a vendégeket. A jeles szín-
mûvészeket, közéleti szmélyiségeket felvonultató partin Fu Zhi
Liang nyugalmazott kínai alkonzul, a Kultúra Határok Nélkül Egye-
sület alelnöke mondott pohárköszöntõt.

Identitás õrzés  � Ünnepi istentisztelettel emlékeztek a
battonyaiak a román templom felszentelésének 130. évfordulójá-
ról. Ez alkalommal nemzetiségi napot is tartottak Battonyán, ahol
neves egyházi személyiségek mellett román és magyar politikuso-
kat is vendégül láttak, akik a helybéliekkel együtt vettek részt a kul-
turális programokon és az esti bálon.

A PEN Klub új tagja � Az írókat és költõket tömörítõ nemzet-
közi szervezet, a PEN Klub elsõ festõmûvész tagjává a békéscsabai
Kossuth-díjas festõmûvészt, Schéner Mihályt választották, az errõl
szóló értesítést a csabai városháza dísztermében Görgey Gábor, a
PEN Klub magyarországi igazgatója, kultuszminiszter adta át.


